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中文

产品中有害物质的名称及含量

本表格依据 SJ/T11364 的规定编制。

O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。

且目前业界没有成熟的替代方案，符合欧盟 RoHS 指令环保要求。

*①适用于电池包和充电器。

*②仅适用于充电器。

产品环保使用期限内的使用条件参见产品说明书。

除了本表中的部件，有害物质在其他部件均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

部件名称
有害物质

铅 (Pb) 汞 (Hg) 镉 (Cd) 六价铬 (Cr(VI)) 多溴联苯 (PBB) 多溴二苯醚 (PBDE)

电路板 *① X O O O O O

端子 *② X O O O O O
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English
Name and content of hazardous substances in products

This table was developed according to the provisions of SJ/T 11364.
O: The content of such hazardous substance in all homogeneous materials of such component is below the limit required by

GB/T 26572.
X: The content of such hazardous substance in a certain homogeneous material of such component is beyond the limit required by

GB/T 26572.  No mature alternative solution in the industry, complying with EU RoHS.
*1) Apply to battery pack and charger.
*2) Apply to charger.
The use conditions of the products environment-friendly use period are specified in the product manual. Except for the components 
listed in the table, the content of  hazadous substance in homogeneous materials of other components is all below the limit required 
by GB/T 26572.

Component name

 Hazardous substance

Lead (Pb) Mercury 
(Hg)

Cadmium 
(Cd)

Hexavalent
 chromium
 (Cr (VI))

Polybrominated
biphenyls

 (PBB)

Polybrominated
diphenyl ethers

 (PBDE)
Control electronics *1) X O O O O O
Terminal *2) X O O O O O
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